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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora akkumulátorgyártási kapacitással számol a 
kormány? – II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban  K/5084.  számon  írásbeli  kérdéssel  fordultam Önhöz,  amelyben  arra  szerettem volna
választ  kapni,  hogy mekkora  akkumulátorgyártási  kapacitással  számol a  kormány.  A kérdést  az
indokolja,  hogy a már működő és a kormány által  bejelentett  akkumulátorgyárak esetében nem
látható tisztán az, hogy ezen üzemek pontosan mekkora gyártó kapacitással rendelkeznek majd a
kiadott engedélyek, illetve az előzetes tervek alapján.

Mivel korábbi kérdéseimre nem érkeztek érdemi válaszok, ismét Önhöz fordulok:

• A kormány rendelkezésére álló információk szerint a jelenleg működő magyarországi 
akkumulátorgyárak éves szinten pontosan mennyi elektromos meghajtású gépjárműbe 
készített akkumulátort gyártanak le?

• Kérem, hogy válaszában írja meg azt is, hogy a kormány számításai alapján mekkora lesz 
ez a szám abban az esetben, ha valamennyi bejelentett akkumulátorgyártással foglalkozó 
üzem is megkezdi a működését!

• Kérem írja meg, hogy ezeknek (a jelenlegi és tervezett) akkugyártáshoz kapcsolódó 
üzemeknek mennyi lesz a vízigénye és energiaigénye.

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


